

中華郵政股份有限公司

中華民國 113 年第 5 號

新 郵 預 告

永續郵票

為提供顧客更多元的個人化郵票樣式，本公司特規劃「永續郵票」（個人化郵票）1 套 6 枚，面值均為 6 元，以聯刷方式印製，供顧客製作珍藏或貼寄郵件，預定於 113 年 4 月 22 日發行。

本套郵票特以永續發展理念「環保、誠信、傳承、創新、共享、公益」為主題，圖案採幾何元素及鮮明色彩為設計，適合個人、企業傳達永續發展之精神，促進社會共融。

本套郵票由大觀視覺顧問股份有限公司設計，中華彩色印刷股份有限公司以彩色平版印製。配合郵票發行，特印製首日封、貼票卡、護票卡及活頁集郵卡各 1 批，於 113 年 4 月 18 日開始發售；另製作預銷首日戳套票封於 4 月 22 日郵票發行當天出售，歡迎選購。其他詳情請參閱本公司印發之集郵報導或今日郵政月刊。

Chunghwa Post Co., Ltd.

Republic of China

Postage Stamps Issuing
Information No. 5 (2024)

Taipei, Taiwan, R.O.C.

Personal Greeting Stamps — Sustainability

To provide customers with more choices for customization, Chunghwa Post is issuing “Sustainability.” This set of personal greeting stamps, each valued at NT\$6, features six stamps in a se-tenant block. These personalized stamps are suitable for both collecting and using as postage and are to be issued on April 22, 2024.

The stamps are designed around the six concepts of sustainability—environmental protection, integrity, heritage, innovation, shared use and public welfare. With geometric shapes and vivid colors, the stamps are applicable for both individual and corporations to convey the essence of sustainability and social inclusion.

This set of stamps was designed by Delta Design Corporation and printed by China Color Printing Co., Ltd. in color offset. By-issues include a first-day cover, folders with and without crystal mounts, and a loose-leaf album page to be sold on April 18, 2024. A pre-cancelled FDC with a full set of stamps will go on sale on April 22, 2024, the stamps’ date of issuance. For more information, please refer to the upcoming *Philatelic Bulletin* or *Postal Service Today*.